
极具东方优雅气质的贵阳新世界酒店，坐落于观山湖区金融

商业中心，拥有306间客房，是一处隐遁在城市之中，让人身

心放松的世外桃源。酒店与贵阳行政中心、贵阳国际会展中

心相距10分钟车程，45分钟可达龙洞堡国际机场，离即将建成

（2015/2016）的K11购物艺术中心和地铁站仅需步行5分钟。

住宿设施

贵阳新世界酒店设有306间客房，包括281间豪华客房及25

间套房。

精心装饰的客房处处尽显东方优雅气质，且俯瞰窗外四周

充满绿意。

客房及套房

房型 房间数 面积 (平方米)

高级客房 108 45

豪华客房 126 45

超豪华客房 12 70

聚贤荟楼层豪华客房 35 45

套房 23 90

观山套房 1 135

总统套房 1 623

总统套房

城内目前面积最大，且唯一拥有室外恒温泳池的总统套房位于酒店顶

层，迷人山景尽收眼底，将为您带来私密奢华的顶级享受。 

酒店房间宽敞舒适，备有完善的商务配套设施和会议设施，两家餐

厅和一间酒吧提供全球特色佳肴和美酒佳酿。

客房

所有客房均可一览观山湖区或将军山景致，并配备以下设施：

电子门卡及小型保险箱

独立控制空调系统

浴缸及独立淋浴间

吹风机及电热水壶

液晶电视及国际卫星电视频道

语音信箱

国际直拨电话设备

无线和宽带上网

迷你吧及冰箱

聚贤荟楼层

酒店特设三层聚贤荟楼层，为宾客营造家一般的舒适住宿理念。入

住宾客可于此享受更高级别的专属设施，贴心服务和多重特别礼

遇，包括：办理个性化的退房和入住手续；全天侯供应点心和饮

料；午夜欢乐时光免费享用多款精致鸡尾酒和餐前小点；每次入住

免费使用两小时聚贤荟会议室以及免费洗涤一套西装和衬衫。

位于酒店17层的聚贤荟，装璜风格奢华舒适，俯瞰窗外，观山湖区

美景一览无余，为高端社交和商务互动提供宽敞雅致的空间。



餐饮设施

   “逸”大堂酒廊,          85个座位

   “恬”中餐厅,              146个座位

   “味”全日餐厅,         222个座位

酒店服务及设施

每日客房服务、24小时送餐服务、礼宾服务、洗衣服务、票务服

务、机场接送、外币兑换、非吸烟楼层、无线宽带、保险箱及停

车场。

商务中心

设 备 齐 全 的 商 务 中 心 位 于 酒 店 二 楼 ， 可 提 供 全 方 位 的 服 务 以

满 足 您 的 所 有 商 务 需 求 。 营 业 时 间 ： 上 午 8时 至 晚 上 8时                                                   

服 务 包 括 ： 宽 带 互 联 网 接 入 、 电脑租赁、复印、传真、激光打

印、邮件和快递服务。  

康乐设施

健身中心拥有室内恒温泳池、健身房，另有水疗中心。

宴会设施

酒店拥有2000平方米的会议设施，包含一个940平方米的无柱式宴

会厅、7间“艺廊”多功能厅，全部配置先进的影音及会议设备，

各种面积不等的会议场地可满足商务会议、展览、婚宴及主题派对

等不同需求。

会议设施

电话会议设备、内置及便携式屏幕、内置及便携式投影仪、DVD播

放机、扩音及灯光系统、演讲台、无线及有线宽带网络、无线麦克

风等。

预订

如需垂询或预订，请致电您的旅行顾问+86 851 691 8888

或浏览网页www.newworldhotels.com

中国贵州省贵阳市观山湖区金朱路1号

邮编 550081

电话: +86 851 691 8888   传真: +86 851 691 9988



A relaxing hideaway in the heart of Guiyang, the 306-room New 
World Guiyang Hotel exudes understated Oriental elegance and is 
conveniently located in the Guanshanhu District central business 
district. The hotel is less than a 45 minutes from Longdongbao 
International Airport. In addition, the K11 and the metro station due to 
be completed in 2015/2016 are just a five-minute walk from the hotel. 
City government administrative offices and the Guiyang Exhibition 
and Convention Centre in the same area are a 10-minute drive from 
the hotel.  

A C C O M M O D A T I O N

New World Guiyang Hotel features 306 guestrooms, including 
281 deluxe rooms and 25 suites. Each delicately decorated room 
and suite will offer an understatedly elegant Oriental feel and 
ambience. Guestrooms overlook natural scenic landscaping 
environment.  

G U E S T R O O M S  A N D  S U I T E S

CATEGORIES ROOMS AREA (SQ M)
Superior Rooms 108  45
Deluxe Rooms 12 6 45
Premier Rooms  12 70
Residence Club Deluxe Rooms 35 45
Junior Suites 23 90
Guanshan Suite 1 135
Presidential Suite 1 623

P R E S I D E N T I A L  S U I T E

Presidential Suite, which is located on the top floor with a panoramic view of the 

green serenity, will be the only and largest suite in town equipped with an outdoor 

heated swimming pool which enables you to impress, indulge and at the same 

time, preserve the highest level of privacy in the most distinguished manner.   

The hotel offers spacious and elegantly appointed guestrooms, 
comprehensive business services, sophisticated meeting and 
event facilities, two restaurants and a lounge-bar offering a 
wide spectrum of international cuisines and wines.

G U E S T R O O M S

All stylishly decorated guestrooms provide a panoramic view of Guanshanhu 

District or Jiangjunshan Mountain and are equipped with:

Electronic room key and in-room safe

Individually controlled air conditioning

Bathroom with separate tub and shower

Hair dryer and electric kettle

LCD TV and satellite TV channels

Dual-line telephone with voicemail facility

IDD telephone

Wireless and broadband Internet access

Mini-bar and refrigerator

R E S I D E N C E  C L U B

Residence Club features a comfortable environment reminiscent 
of a private living room with extensive benefits at Residence Club 
Living Room for the exclusive use for guests staying on residence 
club floors such as: personalised check-in and check-out; coffee, tea 
and other refreshments throughout the day; evening cocktail with 
hors d'oeuvres; conference room usage up to two hours per stay; 
pressing of one suit and shirt per stay. Whether engaging in a 
business meeting or social gathering, indulge in the luxuriously 
comfortable environment in the Residence Club Living Room 
located on the 17th floor with a panoramic view of the green 
serenity.



R E S T A U R A N T S  A N D  B A R S

Yi Lounge-Bar,                       85 seats

Tian Chinese Dining,          146 seats

 Wei Kitchen,                           222 seats
  

H O T E L  S E R V I C E S  A N D  F A C I L I T I E S

Daily housekeeping, 24-hour room service, concierge, laundry and dry 

cleaning services, ticketing, airport transfer, foreign exchange service, 

non-smoking rooms, broadband Internet access, safety deposit box 

service and car parking.

B U S I N E S S  S E R V I C E S

Located on the second floor, the fully-equipped Business Lounge offers full 

service for all your business needs. Opening Hours: 8 a.m. to 8 p.m.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                       

Services include: Broadband Internet access, Computer Rental, Photocopying, 

Fax , Laser Printing, Mail and Courier services

H E A L T H  A N D  F I T N E S S

Health club is equipped with heated indoor swimming pool, gymnasium, 

sauna and spa. 

M E E T I N G  A N D  B A N Q U E T I N G  F A C I L I T I E S

Event space totaling 2,000 square metres including a 940-square-metre 

pillar-less grand ballroom and seven Galleries are equipped with modern 

audio-visual equipment. Spaces are adaptable for a variety of events such 

as business conferences, exhibitions, wedding banquets and theme 

events.

M E E T I N G  E Q U I P M E N T

Telephone conference facilities, built-in and portable screens and 

projectors, LCD TV, DVD player, PA system, programmable light control, 

stage, wireless and wired Internet access, wireless and wired 

microphones, and more.

R E S E R V A T I O N S

For reservations, please call your travel professional, the hotel directly on 

+86 851 691 8888 or visit www.newworldhotels.com.

No.1, Jinzhu Road, Guanshanhu District, Guiyang, Guizhou

550081, PRC  

Tel: +86 851 691 8888   Fax: +86 851 691 9988


